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Novi Vinodolski, 13.12.2023

ZAPISNIK

sa 22. sjednice Skupštine VIO Žrnovnica Crikvenica Vinodol d.o.o.



2 / 8

P O Z I V

na sjednicu Skupštine Društva

Sukladno Zakonu o trgovačkim društvima i Poslovniku o radu Skupštine Društva, sazivamo

22. sjednicu Skupštine Društva

za 28. studeni 2023. godine (utorak) s početkom u 10:00 sati u sjedištu Društva na adresi Dubrova 

22, Novi Vinodolski

Za sjednicu predlažemo slijedeći:

DNEVNI RED

1. Verifikacija zapisnika sa 21. sjednice Skupštine VIO Žrnovnica Crikvenica Vinodol d.o.o.

2. Nalaz državne revizije za 2020. godinu

3. Devetomjesečno izvješće o poslovanju

4. Sistematizacija radnih mjesta

5. Izvješće o provedenom postupku jednostavne nabave „Informacijski sustav elektroničkog

uredskog poslovanja“

6. Razno

UPRAVA DRUŠTVA
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Z A P I S N I K

sa 22. sjednice Skupštine VIO Žrnovnica Crikvenica Vinodol d.o.o., Novi Vinodolski, održane dana 28. 

studenog 2023. godine s početkom u 10:00 sati u sjedištu Društva na adresi Dubrova  22, Novi Vinodolski.

Sjednici prisutni:

1. DAMIR RUKAVINA, predsjednik Skupštine

2. TOMISLAV CVITKOVIĆ, član Skupštine

3. DANIEL GRBIĆ, član Skupštine

4. IVONA MATOŠIĆ GAŠPAROVIĆ, zamjenica gradonačelnika Grada Crikvenice

5. NIKOLA DERANJA, predsjednik Nadzornog odbora

6. IGOR UREMOVIĆ, član uprave Društva

7. MARIO SVETIĆ, voditelj službe za financije i računovodstvo

8. RADISLAV BLAŽEVIĆ, voditelj odjela općih i kadrovskih poslova

9. KARLA KNEŽEVIĆ, zapisničar

Predsjednik Skupštine g. Rukavina, pozdravivši članove Skupštine te sve prisutne, predložio je Dnevni red. 

Dnevni red jednoglasno je prihvaćen.

Sjednica započinje prvom točkom,
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1. Verifikacija zapisnika s 21. sjednice Skupštine Društva
Primjedbi na zapisnik nije bilo te se donosi slijedeći zaključak:

- jednoglasno se verificira zapisnik sa 21. sjednice Skupštine Društva.

2. Nalaz državne revizije za 2020. godinu

Direktor Uremović i voditelj službe za financije i računovodstvo pojašnjavaju materijale. Predsjednik Skupštine 

ponovno napominje kako je nalaz državne revizije negativan. Direktor Uremović ističe spajanje Društava 2019. 

godine što je utjecalo na nalaz revizije. 

Predsjednik Skupštine postavlja pitanje u kojoj je fazi Pravilnik o financijskom upravljanju? Voditelj službe za 

financije i računovodstvo, g. Svetić odgovara kako Pravilnik još nije u izradi. 

Predsjednik Skupštine postavlja pitanje jesu li napokon svi radnici potpisali nove Ugovore o radu? Direktor 

Uremović odgovara kako još dva radnika nisu potpisala Ugovore, a zamjenica gradonačelnika gđa. Matošić 

Gašparović postavlja pitanje iz kojeg razloga? 

Član Skupštine, g. Cvitković postavlja pitanje o velikim gubicima vode, a predsjednik Skupštine naglašava 

kako je 40% prevelik gubitak. Direktor Uremović odgovara kako podaci nisu realni zbog smanjene prodaje 

vode za to razdoblje.

Predsjednik Skupštine naglašava kako se više puta tražio popis isplaćenih stimulacija te Skupština nalaže da 

do kraja tjedna voditelj odjela za financije i računovodstvo dostavi popis isplaćenih stimulacija za 2022. i 2023. 

godinu. Direktor Uremović napominje kako svaka stimulacija ima svoje uporište, a da su se, dok se 

sistematizacija nije donijela što je bilo do 2022. godine, stimulacijom izjednačavale razlike u plaći radnih 

mjesta u Crikvenici i Novom Vinodolskom.

Predsjednik Skupštine postavlja pitanje kakva je naplativost? Direktor Uremović odgovara kako je zadovoljan 

s istom i naglašava moratorij koji je bio na snazi 2020. godine. Voditelj službe za financije i računovodstvo, g. 

Svetić ističe kako je danas naplativost 106%.

Direktor Uremović napominje kako Skupština mora odlučiti na koji će se način isplaćivati naknada članovima 

Nadzornog odbora. 

Zamjenica gradonačelnika, gđa. Matošić Gašparović ističe da iako u nalazu revizije piše da je nešto 

„preporuka“ prema Zakonu o državnoj reviziji sve preporuke koje izrekne revizija smatraju se obvezujućima. 

Skupština Društva primila je na znanje nalaz državne revizije.

3. Devetomjesečno izvješće o poslovanju

Voditelj službe za financije i računovodstvo, g. Svetić pojašnjava materijale. Član Skupštine, g. Cvitković 

postavlja pitanje što je sa plusom koji je vidljiv? Direktor Uremović odgovara kako postoji povećani prihod, a 

rasporediti će se na jesen i zimu kad su prihodi smanjeni.

Nakon rasprave donesena je sljedeća odluka:

             -    jednoglasno je prihvaćeno izvješće o devetomjesečnom poslovanju



5 / 8

4. Sistematizacija radnih mjesta

Voditelj odjela općih i kadrovskih poslova, g. Blažević pojašnjava materijale. Ističe kako za sad nema potrebe 

za radnim mjestom koje se bavi kibernetičkom sigurnošću. U uredbi taksativno navedeni svi uvjeti koje uvjete i 

koje poslove obavljaju ključni zaposlenici. Član Skupštine, g. Cvitković postavlja pitanje kome rastu koeficijenti 

na što direktor Uremović odgovara kako plaće rastu jedino tehničkim direktorima što je i više no opravdano. 

Zamjenica gradonačelnika, gđa. Matošić Gašparović predlaže da se za mjesto savjetnika uprave doda uvjet 

da i iskustva na rukovodećem mjestu.

Nakon rasprave donesena je sljedeća odluka:

- jednoglasno se prihvaćaju izmjene u sistematizaciji radnih mjesta

5. Izvješće o provedenom postupku jednostavne nabave „Informacijski sustav elektroničkog
uredskog poslovanja“
Voditeljica odjela javne nabave, Maja Malinar pojašnjava materijale.

Skupština je primila na znanje predmetno izvješće.

Završeno u 11:15

            ZAPISNIČAR

Karla Knežević, mag. admin. publ.

                                                                                                                                 PREDSJEDNIK SKUPŠTINE

                             Damir Rukavina, dipl. ing. el.                                                                                                                                   
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Na temelju odredbi čl. 445. Zakona o trgovačkim društvima, Skupština Društva na svojoj 22. sjednici 

održanoj 28. studenog 2023. godine pod točkom

1. Verifikacija zapisnika s 21. sjednice

donosi

ZAKLJUČAK
I

Verificira se zapisnik s 21. sjednice Skupštine Društva

Zaključak je donesen jednoglasno.

                                                                                                                  

                                                                                                                                       

PREDSJEDNIK SKUPŠTINE

   Damir Rukavina, dipl. ing. el.
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Na temelju odredbi čl. 445. Zakona o trgovačkim društvima, Skupština Društva na svojoj 22. sjednici 

održanoj 28. studenog 2023. godine godine pod točkom

3. Devetomjesečno izvješće o poslovanju

donosi

ODLUKU 
I

Prihvaća se devetomjesečno izvješće o poslovanju VIO Žrnovnica Crikvenica Vinodol d.o.o.

Odluka je donesena jednoglasno.

                                                                                                                                                                                                                                                                          

PREDSJEDNIK SKUPŠTINE

   Damir Rukavina, dipl. ing. el.
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Na temelju odredbi čl. 445. Zakona o trgovačkim društvima, Skupština Društva na svojoj 22. sjednici 

održanoj 28. studenog 2023. godine godine pod točkom

4. Sistematizacija radnih mjesta

donosi

ODLUKU 
I

Prihvaćaju se izmjene sistematizacije radnih mjesta (Katalog poslova) VIO Žrnovnica Crikvenica 

Vinodol d.o.o.

Odluka je donesena jednoglasno.

                                                                                                                                                                                                                                                                          

PREDSJEDNIK SKUPŠTINE

   Damir Rukavina, dipl. ing. el.


